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Datum: 12 januari 2018, 20.00 – 21.00 uur 

Locatie: Clubhuis 

 
1. Opening 

De voorzitter opent de Algemene Ledenvergadering, wenst alle aanwezigen alsnog een zeer voorspoedig 
2018 en meldt dat we een strakke planning hebben, zodat we om 21.00 uur op het nieuwe jaar kunnen 
proosten met bubbels die Rick en Marc gesponsord hebben. 
 
De voorzitter heet erelid Dhr. R. Liefbroer bijzonder welkom. De overige ereleden hebben helaas aan de 
uitnodiging geen gehoor gegeven. 
 
Er volgt een korte uitleg waarom de ALV naar januari is verplaatst. Dit heeft drie redenen: 

I. Het bestuur heeft het advies gekregen om het boekjaar over een kalenderjaar te laten lopen.  
II. Een ALV in januari kan gecombineerd worden met de nieuwjaarsborrel. 

III. Dit jaar bestaat de tennisvereniging 50 jaar. Door 2018 te starten met de ALV kan het bestuur de 
plannen voor het lustrumjaar delen met de leden. Het 50-jarig bestaan zal het gehele jaar door een 
rode draad zijn.  

 

2. Ingekomen stukken 

Er zijn enkele afmeldingen ontvangen die bij naam genoemd worden tijdens de vergadering.  
 

3. Mededelingen 

De nieuwe bestuursleden worden voorgesteld: Jolanda van Boheemen, Frank Alta, Marco Hill en Stephan 
Baaij (Penningmeester). Tevens heeft de club een nieuwe Secretaris, Ilse van der Giessen.  
 

4. Terugblik 2017 - Wat hebben we bereikt? 

Op de club heerst een fijne, positieve sfeer. De opkomst bij goedgeorganiseerde evenementen is goed, 
daar is deze ALV maar weer het bewijs van. De uitstraling naar buiten is goed. En: er heerst een 
verenigingsgevoel! Frank Alta heeft een film gemaakt om dit nog maar eens te onderstrepen. Deze film 
wordt getoond tijdens de ALV. Klik hier voor de film. 
De kwaliteit van de banen is super dankzij Turenhout en de inzet van Lex Parrée en zijn klusgroepje en 
Appie, die hiervoor een groot applaus ontvangen.  
Ook is de uitstraling van het park uitstekend door de Groengroep-dames, Miriam die het gras regelmatig 
maait, Digna en Jola die de ramen hebben gelapt.  
Ook is er meer rust, inzicht en structuur in de financiën. 
 

5. Financiële verantwoording 2017 en begroting 2018  

De Penningmeester licht de financiële situatie en de begroting voor 2018 toe. Vooral de opbrengst van het 
oud papier heeft er voor gezorgd dat we dit jaar positief kunnen afsluiten.  
Daarnaast zijn er de nodige oude posten opgeschoond waardoor de administratie een beter beeld geeft 
van de werkelijke stand van zaken.  
De resultatenrekening is positief, hetgeen wordt veroorzaakt door het opschonen (op last van de 
gemeente) van de schuld aan STH.  
De balans, de activa geven een gewoon beeld. De debiteurenpositie en ook de crediteurenpositie zijn 
aanmerkelijk verbeterd t.o.v. de afgelopen jaren.  
Positie is nog negatief maar we zijn op de goeie weg. De eigenvermogenpositie is wel verbeterd maar nog 
steeds negatief. Voor een vereniging met slechts 365 leden en 10 tennisbanen hebben we een te grote 
broek aan, dus we moeten ons niet rijk rekenen.  
 
We zijn er in geslaagd een positieve begroting voor 2018 op te stellen: 

• Door verschillende maatregelen zal het mogelijk zijn het energieverbruik van de hal correct door te 
belasten aan STH en JumpXL.  

• We zijn in overleg met STH/JumpXL om te komen tot een aanzienlijke besparing van de 
energiekosten, kosten van het vuilafvoer en internetkosten. 

• Het belangrijkste zal echter zijn het werven van nieuwe leden en het aantrekken van nieuwe 

https://www.facebook.com/146373122084476/videos/1509735609081547/
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sponsoren. 
 
De kascontrolecommissie heeft goedkeuring en daarmee decharge verleend.  
 
Financiële vragen kun je mailen naar penningmeester@tvnieuwvennep.nl sturen. 
Daarnaast geeft de Penningmeester aan dat er na 2018 echt een nieuwe penningmeester moet zijn i.v.m. 
het regelmatig voor langere periodes niet aanwezig zijn van hemzelf, hetgeen de continuïteit van het 
begeleiden van de cijfers niet ten goede komt. Hij zal daarin echter zeker een helpende rol blijven 
vervullen.  
 

6. Speerpunten voor 2018 

Het bestuur heeft vier speerpunten met bijbehorende actieplannen gedefinieerd voor de toekomst van de 
tennisvereniging, die Marco Hill verder toelicht: 

• financiën verder op orde brengen (nadat hier al een enorme stap in is gezet) 

• ledenwerving  

• sponsorwerving 

• park- en banenonderhoud 
 
Hier gaat het bestuur samen met de commissies (en natuurlijk de overige leden) hard mee aan de slag. 
Jullie bijdragen en ideeën zijn van harte welkom.   

 

7. Toekomstige ontwikkelingen 

Frank Alta neemt het woord. In de eerste plaats gaat het bij een tennisvereniging om tennissen. Hiervoor is 
het nodig dat een aantal zaken op orde is.  
Zo is er een nieuwe website die eenvoudiger is in het beheer. Ook is er een nieuw afhangbord en maken 
we sinds kort gebruik van de KNLTB Clubapp. Via deze app kun je online afhangen en tennismaatjes 
zoeken en uitnodigen.  
 
Een nieuw ledenadministratiesysteem van de KNLTB (KNLTB Club) is in gebruik genomen. Dit betekent 
dat je de factuur nu krijgt via de KNLTB. Stephan merkt op er vanuit dat KNLTB-systeem ook automatisch 
aanmaningen worden gestuurd.  
 
Van de KNLTB hebben we 50 ‘blanco’ tennispasjes ontvangen die we kunnen gebruiken voor tijdelijk 
gebruik door bijvoorbeeld introducees. 
 

8. TV Nieuw-Vennep 50 jaar 

De vereniging bestaat 50 jaar en dit zal het hele jaar te merken zijn.  
Jolanda en Anneke zullen zich gaan richten op de organisatie van diverse (ook extern gerichte) activiteiten 
en evenementen. Zij zoeken nog wel extra mensen om hen daarbij te helpen.  
Daarnaast zijn ideeën en foto’s uit de oude doos en leuke anekdotes welkom. 
Ook is er reeds een datum geprikt voor het lustrumfeest: 22 september 2018! Houd deze datum vrij in je 
agenda. Meer informatie volgt! 
 

9. Vrijwilligers 

Vrijwilligers maken een vereniging, dus heb je zin om af en toe wat voor de vereniging te kunnen 
betekenen, laat dat weten aan het bestuur.  
 
Verder reikt de Voorzitter de Carla Laan-trofee uit aan Lex Parree die al meerdere jaren zorgt voor het 
parkonderhoud. Lex bedankt: “Ik ben er ooit in geluisd door Kees Klopping! Mijn motto blijft: 
"Probeer mensen te enthousiasmeren en blijf positief. We doen het tenslotte met z’n allen!". 
 

10. Rondvraag 

Marcel van der Vight vraagt of er nog officieel akkoord wordt gegeven dat het boekjaar veranderd wordt 
van januari tot januari. De aanwezigen keuren dit besluit goed.  
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11. Sluiting (om 21.00u) 

Rogier proost met alle aanwezigen op een supergezellig en sportief lustrumjaar! 


